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ZAPYTANIE: 

Data wpływu: 10.06.2021 r. 

„Składam zapytanie do Marszałka Województwa Warmińsko - Mazurskiego 

następującej treści: 

Szanowny Panie Marszałku, 

zgłaszam na XXVIII Sesję Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

interpelację w sprawie terminu rozpoczęcia koszenia traw na poboczach dróg 

wojewódzkich w powiatach: bartoszyckim, elbląskim, braniewskim i lidzbarskim. 

W związku z licznymi skargami mieszkańców na stan porośniętych wysoką trawą 

 i chwastami poboczy dróg wojewódzkich w powiatach: bartoszyckim, elbląskim, 

braniewskim i lidzbarskim zwracam się do Pana Marszałka o interwencję w tej sprawie. Idą  

w ślad za literaturą z dziedziny drogownictwa dowiadujemy się, że koszenie trawy,  

i chwastów na poboczach dróg jest niezbędne zarówno ze względu na estetykę, jak i przede 

wszystkim bezpieczeństwo ruchu. Zwarta darń na poboczach odgrywa pozytywną rolę, 

ponieważ je wzmacnia, a wytworzeniu darni sprzyja częste koszenie trawy, ułatwiające jej 

rozkorzenianie. Koszenie zapobiega również rozsiewaniu się chwastów, co pozwala na 

ograniczenie wykorzystania środków chwastobójczych ze względu na zasiewy sąsiadujących 

z drogą obszarów. 

Szanowny Panie Marszałku, biorąc powyższe pod uwagę zwracam się z zapytaniem, 

kiedy podległe Panu służby rozpoczną koszenie wysokiej trawy i chwastów, które porastają 

poboczach dróg wojewódzkich w powiatach: bartoszyckim, elbląskim, braniewskim  

i lidzbarskim. 

Proszę o odpowiedź na piśmie”. 
 

Z wyrazami szacunku, 

      Marcin Kazimierczuk 

 

 

 

 

 


